
CHARETTE - ALTERNATIV PLAN FOR BJØRVIKA

Vi takker for invitasjonen til å delta.  Dessverre har vi av forskjellige grunner ikke mulighet til å stille på møter 
denne uken.   Etterstad Vel ønsker derfor på vegne av de ca. 2000 husstander som er våre medlemmer å 
sende inn noen bemerkninger skriftlig.

Vi vil etter at utbyggingen er ferdig, antagelig fra tid til annen til å ta veien gjennom Bjørvika.  Noen av oss 
kommer til å jobbe der, noen går tur langs Alna eller Hovinbekken, noen skal bare til sentrum.  Det er derfor 
flott hvis det blir en pen bydel.

Men dette er likevel ikke det viktigste.  Det viktigste er at utbyggingen ikke ødelegger kontakten mellom 
fjorden og oss som bor i Oslo.  Galleri Oslo har fått mye ufortjent omtale i det siste.  Visst er bygningen stygg, 
men man ser den stort sett bare fra Schweigaards gate og Grønlandsleiret.  Vårt viktigste ønske er derfor at 
høydene begrenses, slik at vi får beholde den utsikt vi har i dag, og at denne bevares for oss og alle andre på 
denne siden av byen i fremtiden.   Hvis dette kan gjøres ved å ta sporområdene i bruk, synes vi dette er en 
utmerket ide.

Oslo, 21. Januar 2008

Knud Therkildsen
leder
Etterstad Vel.


